
Storøen Velforening 
Årsberetning fra styret for perioden 27.5. 2000 – 16.6 2001 

 
Styret har i perioden hatt følgende sammensetning: 
 
Kjell Billing  Formann 
Ole Ingvald Haukedalen Viseformann 
Morten Spongsveen Kasserer 
Eva Rogne  Sekretær 
Randi Lauritzen   Styremedlem 1 
Terje Marka  Styremedlem 2 
 
Tillitsmenn 
 
Frits Salomonsen  Tillitsmann rode 1 
Sverre Nordby  Tillitsmann rode 2 
Jarle Nordby  Tillitsmann rode 3 
Tore Øverås  Tillitsmann rode 4 
 
Valgkomite 
 
Kristin Aardal 
Tore Ask Martinsen 
 
På valg er følgende 
 
Formann, kasserer, styremedlem 1, tillitsmann rode 1 og 3 
 
Følgende saker refereres fortløpende:  
 
Vaktordning sommeren 2000 
 
Vaktordningen som ble utført av Securitas har fungert meget tilfredsstillende. Det er ikke registrert noe innbrudd 
i perioden. 
 
Dugnader 
Det ble avholdt to dugnader i perioden med god innsats fra de frammøtte. Det ble særlig prioritert grusing og 
forbedring av veianleggene 
 
Byggesaken 
Det har vært møter om saken også med grunneier, og foreløpig skjer det lite. Vi avventer videre utspill. 
 
Ny bom på broen 
Det har vært flere møter om ny og sikrere bom ut på øya. Golfklubben, båtforeningen/Storøen gård og 
velforeningen har kommet fram til en gunstig avtale med Securitas der utgiftene fordeles over flere år. Arbeidet 
er igangsatt for å få bom ferdig til sommeren. 
 
Forlengelse av bygslingsavtalene 
I løpet av en periode på ca. 2 år går de fleste avtalene ut og må da forlenges. Siden det er ulik ordlyd på endel 
avtaler, og siden endel punkter er foreldet, har styret kontaktet advokat med forspørsel om å sette opp en felles 
standardkontrakt. Se eget forslag fra styret. 
 
Justering av bygslingsavgiftene 
Det har vært flere møter om saken. Styret anser det svært viktig å følge opp og ber årsmøtet om frie hender til å 
engasjere den nødvendige kompetanse om dette blir påkrevet. 
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